

# Press Release



1-2016

## 37 member States

Albania  
Armenia  
Austria  
Belgium  
Bosnia and Herzegovina  
Bulgaria  
Croatia  
Cyprus  
Czech Republic  
Denmark  
Estonia  
Finland  
France  
Georgia  
Germany  
Greece  
Hungary  
Iceland  
Ireland  
Italy  
Latvia  
Lithuania  
Luxembourg  
Netherlands  
Norway  
Poland  
Portugal  
Romania  
Russia  
Serbia  
Slovakia  
Slovenia  
Spain  
Sweden  
Switzerland  
"The former Yugoslav  
Republic of  
Macedonia"  
Turkey

## Armenia joins Eurimages

Strasbourg, 28/01/2016 – The Partial Agreement of the Council of Europe Eurimages is pleased to welcome a new member state, Armenia, as of 1<sup>st</sup> January 2016.

As a result, co-production projects involving a co-producer from Armenia can be submitted to Eurimages for examination at the forthcoming meetings.

As Armenia does not have access to the support mechanisms of the CREATIVE EUROPE MEDIA Programme, distributors from Armenia can apply for support. In the same manner, exhibitors from Armenia will be eligible for the Eurimages programme of support for exhibition.

\*\*\*\*\*

EURIMAGES is a support fund for cinema co-production, theatrical distribution and exhibition established by the Council of Europe in 1988 ([Eurimages@coe.int](mailto:Eurimages@coe.int) – <http://www.coe.int/Eurimages>).

**Since it was set up in 1988, EURIMAGES has supported 1726 European co-productions for a total amount of approximately 518 million euros.**

## L'Arménie adhère à Eurimages

Strasbourg, 28/01/2016 – L'Accord Partiel Eurimages du Conseil de l'Europe se réjouit d'accueillir l'Arménie, nouvel Etat membre à partir du 1<sup>er</sup> janvier 2016.

Par conséquent, à compter de cette date, tout projet de coproduction impliquant un producteur arménien pourra être soumis pour examen lors des futures réunions du Comité de direction.

Par ailleurs, l'Arménie n'ayant pas accès aux mécanismes de soutien du Programme EUROPE CREATIVE MEDIA, les distributeurs arméniens peuvent également solliciter le soutien d'Eurimages. De la même manière, les exploitants arméniens peuvent bénéficier du programme de soutien à l'exploitation.

\*\*\*\*\*

EURIMAGES est le Fonds de soutien à la coproduction, à la distribution et à l'exploitation d'œuvres cinématographiques européennes, institué par le Conseil de l'Europe en 1988 ([Eurimages@coe.int](mailto:Eurimages@coe.int) - [www.coe.int/Eurimages](http://www.coe.int/Eurimages)).

**Depuis sa création en 1988, EURIMAGES a soutenu 1726 coproductions européennes pour un montant total d'environ 518 millions d'Euros.**